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Az elnökség 5 tagja megjelent az ülésen, így az elnökség határozatképes. 
Levezető elnök: Lackó Péter 
A jegyzőkönyv vezető: Siklósi Máté 
 
Lackó Péter levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az ülést és megállapítja, hogy az elnökségi 
ülésen megjelent 5 elnökségi tag, így az ülés határozatképes. 
A levezető elnök Siklósi Máté jelölte a jegyzőkönyv vezetésére. A jelen lévő elnökségi tagok 
megszavazták a jegyzőkönyv vezető személyét. 
 
Az elnök az előzetesen kiküldött napirendet ismertette szóban a tagokkal. Megkérdezte, hogy kíván-e 
valaki újabb napirendi pontot felvenni, amennyiben nem, akkor kérte a napirend elfogadását. 
Az osztályszövetség elnöksége egyhangúlag (Igen: 5 Nem: 0 Tartózkodott: 0) elfogadta az előzetesen 
kiküldött napirendi javaslatot. 
 

1. Hodács Optimist pályázat 
2. Nádas Kupa 
3. Válogatott keret formaruházat 
4. Költségvetés kérdései 
5. Járvány hatása az OP válogatórendszerre 
6. OPOSZ szervezeti jövőjének a kérdései 

 
1. számú napirendi ponthoz – Hodács Optimist pályázat: 
Dénes Gábor ismertette a tavalyi pályázat sarokpontjait, és javaslatot tett arra, hogy a tavalyi 
rendszerben 2020. március 15-i leadási határidővel írjuk ki a pályázatot, melyet online döntéssel bírál el 
az OPOSZ elnöksége. 
Héder Barna rákérdezett, hogy a klub, vagy a versenyző pályázik-e, melyre Dénes Gábor azt válaszolta, 
hogy a klubok konkrét versenyző nevével pályáznak. Preferált a 2008 vagy utána született gyermekek 
támogatása. A hajók régebbi Hodács optimistek, illetve egy újabb Fareast optimist. 
 
1/2019.05 (05.22.) Elnökségi határozat 
Az Elnökség 5 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett döntött arról, hogy, az OPOSZ kezelésében álló 3 Hodács 
és egy Fareast Optimist kishajó 2020-as használatára vonatkozó pályázatot az egyeztetett pályázati 
kiírással legkésőbb 2020. február 28-i határidővel megjelenteti a www.optimist.hu oldalon, a leadási 
határidő 2020. március 15.  



 
2. számú napirendi ponthoz: Nádas Kupa 
Rutai Andi ismertette, hogy Siklósi Mátéval együtt megkeresést kaptak Weöres Botond-tól, hogy a Nádas 
Kupa sorozat szervezését az OPOSZ-ra bízná. Lackó Péter megkérdezte, hogy pontosan milyen 
feladatokat vállal át az OPOSZ. Siklósi Máté javasolja, hogy minden Nádas versenyen legyen ott egy 
OPOSZ elnökségi tag. Rutai Andreának a javaslata az, hogy van 2-3 frissen végzett sailwave kezeléséhez 
értő fiatal, akik tudnának segíteni a kluboknak. 
A feladatok az alábbiak: 

1. Díjak megvétele, szervezése (Felelős: Siklósi Máté) 
2. Versenykiírások mintájának elkészítése (Felelős: Andi) 
3. Versenysorozat összefoglaló anyagának elkészítése (Felelős: Andi) 
4. Sailwave szakember biztosítása minden versenyre (Felelős: Andi) 
5. OPOSZ elnökségi tag biztosítása minden versenyre (Felelős: Máté) 
6. Kommunikáció (FB) biztosítása (Felelős: Máté) 
7. Teljes költségvetés összeállítása (Felelős: Péter) 

A felelősök a feladatokat 2020. március 31-ig végzik el. 
 
Héder Barna jelezte, hogy fontos a kezdő gyermekek számára minél több díjat kellene biztosítani: akár 
kategóriánként nem 3, hanem 6 díjjal. Siklósi Máté jelezte, hogy volt csoport, ahol eddig is 6 díj volt, 
illetve jelezte, hogy szeretné az U10 indulókat külön díjazni. 
 
Lackó Péter kérdésére Siklósi Máté megerősítette, hogy a Nádas Kupa szervezési feladatai mellett a 
megfelelő finanszírozás is biztosított az MVSZ részéről. 
 
Rutai Andrea jelezte, hogy van még a Nádas Kupa rendszerén kívül még 16 kisebb verseny, melyekkel 
hasonlóan törődni kellene – akár átgondolni, hogy a jövőben milyen rendszerben tudnánk integrálni 
ezeket a versenyeket. Dénes Gábor fontosnak tartotta, hogy túl sok kisverseny csökkentené a 
ranglistaversenyek létszámát, illetve több gyermek számára több lenne a verseny, mint az edzés, ami 
nem előnyös. 
 
Az elnökség ezúton megköszöni Weöres Botond áldozatos munkáját a versenysorozat létrehozásában, 
és megvizsgálja annak lehetőségét, hogy Weöres Botond személye és neve hosszabb távon is 
kapcsolódhasson a Sorozathoz. 
 
3. számú napirendi ponthoz – Válogatott keret formaruha 
Rutai Andrea elmondta, hogy az edzőkkel folytatott egyeztetésen az edzők elmondták, hogy mely közös 
formaruhákban gondolkodnak. 
Héder Barna jelezte, hogy elvállalja a feladatot, és összesíti az ajánlatokat, majd az OPOSZ elnöksége 
dönt. A határidő: 2020. március 31. 
Ezzel párhuzamosan Héder Barna aggályát fejezte ki amiatt, hogy válogatott formaruhákat nemcsak az 
EB-re és VB-re kijutott válogatottak hordják. Mindez joggal sértheti azon gyerekek érzéseit, akik ennek 
viseléséért megdolgoztak.  
Az új rendszerre vonatkozó javaslat kidolgozása során meg kell vizsgálni az eddig nem szabályozott 
kérdéseket is (pl. válogatott keret vagy csak VB/EB csapat jogosult formaruhára). 
Lackó Péter elnök jelezte, hogy utánajár az esetnek. 
 
4. számú napirendi ponthoz – költségvetés 2019 és 2020. 
Lackó Péter bemutatta a Holczhauser Andrással egyeztetett 2019-es költségvetési elszámolást. A tervek 
után az OPOSZ elnöksége megismerte az elnök által bemutatott 2020-as tervet.  



Az MVSZ részéről a főtitkár bemutatta a Kékpántlikával kapcsolatos megújítási terveit. Kéri az OPOSZ-t, 
hogy az edzőkkel egyeztetve segítsen a verseny nagy létszámú megrendezésében – mely akár a 
vitorlázás, akár az OPOSZ számára is addicionális szponzori forrás bevonását jelentheti. 
A költségvetésen belül az elnök vállalta, hogy készít egy bővített „optimista” és egy „pesszimista” verziót 
a következő ülésre.  
 
5. számú napirendi ponthoz – járvány potenciális hatása a válogatórendszerre 
Siklósi Máté elmondta, hogy azért kérte a napirendi pont tárgyalását mert van esélye annak, hogy a 
válogatóversenyek közül az olaszországi, vagy akár más versenyek is karantén alá esnek majd. Dénes 
Gábor jelezte, hogy most nem döntene a kérdésben, de kezdeményez egy videókonferenciát a hazai 
edzők közül azokkal, akik a válogatórendszerben részt vesznek. Szerinte fel kell készülni arra is, hogy a 
VB elmarad, vagy más helyszínre kerül. Információi szerint az olasz vitorlás szövetség kiadott egy 
közleményt, hogy a héten minden sporteseményt töröljenek, a hosszabb időtáv kapcsán kivárnak. 
Állandó kapcsolatot tart a rendező egyesületekkel, amint releváns információt szerez, azt az OPOSZ 
elnökséggel és az edzőkkel is megosztja. 
Lackó Péter azt javasolta, hogy az IODA, vagy a versenyrendezők közleményeit osszuk meg a szülőkkel, 
edzőkkel is. 
 
Rutai Andrea és Lackó Péter javaslatára az OPOSZ elnöksége az edzőkkel egyeztetve felkészül egy 
válogatóverseny kiesésére azzal, hogy amennyiben eggyel kevesebb válogatóverseny kerülne 
megrendezésre, akkor az OPOSZ elnöksége felülvizsgálja a kiejtés szabályait – az eredeti válogatóelvek 
figyelembevételével. Az edzőkkel is egyeztetve – az események ismeretében – megvizsgálja plusz 
verseny bevonásának a lehetőségét is. 
 
6. számú napirendi ponthoz – OPOSZ szervezeti jövőjének a kérdései 
Siklósi Máté elmondta, hogy az MVSZ új alapszabálya kapcsán az SZMSZ-t megújítja a Szövetség, és 
vélhetően az idei évben döntenie kell minden osztályszövetségnek arról, hogy az MVSZ bizottságaként, 
vagy önálló szervezeti egységként kíván-e működni. A bizottsági működés lényege, hogy az elnököt nem 
választás útján, hanem az MVSZ elnökségének kijelölése útján választják, ugyanakkor a szervezet anyagi 
felelőssége 100%-ban az MVSZ „nyakában” van. Az önálló szervezeti egységként működés a jelenlegi 
működéshez hasonló. Siklósi Máté vállalta, hogy a két alternatívát bemutató összefoglalót készít a szülők 
és az edzők számára. 
 
Lackó Péter javasolta, hogy a Közgyűlés időpontjának a Kerekedben rendezendő verseny szombati 
napját jelöljük ki (2020. május 2.). Az időpont és a napirendi pontok meghatározását az elnök később 
végzi el.  
 
A következő elnökségi ülés időpontja kapcsán az elnökségi tagok 2020. 03.31 10:00 CPC iroda. 
 
Az elnök megkérdezte az Elnökség jelenlévő tagjait, hogy a napirendi pontokon túl van-e érdemi 
hozzászólásuk, felvetésük. Ennek hiányában az ülést berekesztette. 
 
Budapest, 2020. február 25. 
 
 
 
 

k.m.f. 
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elnök        jkv. vezető 

 


